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 Beslutning / Debat 

1. Godkendelse af repræsentanter 
Der deltog 44 personer i det fælles årsmøde. Heraf havde de 21 stemmeret. 

2. Valg af dirigent 
Jesper Munk blev valg. 

Han fik deltagerne accept på, at mødet blev afviklet i februar måned, og kunne informere om, at alle de andre 

lovmæssige krav om indbydelser, udsendelser af materialer mv. var overholdt. 

3. Kredsen aflægger beretning 

 Bestyrelsens beretning – fremlagt af Jens Dall-Hansen: 

De skriftlige beretninger var forinden udsendt til alle deltagerne og derfor var der kun en kort tilføjelse fra 

formanden. Han omtale udnævnelsen af Hans Jakobsen fra Horsens og Lars Engelbrechtsen fra Herning som nye 

æresmedlemmer af Badminton Midtjylland. I forlængelse af dette bad han også klubberne om at gøre kredsen 

opmærksom på evt. andre ledere, der også burde tildeles kredsens ærestegn. 

Bestyrelsen bad derudover om tilbagemeldinger på, hvorfor der ikke havde været mere søgning til kredsens 

støttepuljer. Her var meldinger, at  

1. At klubberne generelt gerne vil benytte sig af økonomiske tilskud, men at der er mange klubber - eller 

de personer i klubberne, der igangsætter aktiviteter på de udvalgte områder - ikke er bevidste om disse 

støttemuligheder 

2. At der nok vil være en forøget søgning, hvis støttebeløbet bliver sat op. 

 

Kommentarer/spørgsmål fra ”salen”:  

 Ingen kommentarer 

Da der ingen kommentarer var til bestyrelsens beretning, konkluderede dirigenten, at 

beretningerne dermed var godkendt. 

 

 4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 
Henrik Lykke henviste det udsendte regnskab, og sendte en stor tak til revisorerne, der på trods af den i år meget 

korte tidsramme, havde været kredssekretæren meget behjælpelig omkring færdiggørelsen af årsopgørelsen. 

 

Kommentarer/spørgsmål fra ”salen”:  

Ingen kommentarer 

Da der ingen kommentarer var til regnskabet, blev det betragtet som en godkendelse af 

regnskabet. 
5. Behandling af indkomne forslag: 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

6. Fremlæggelse af budget til orientering 
Henrik Lykke henviste igen til det udsendte materiale. Han påpegede, at selvom budgetterne de sidste år var 

planlagt til at resultere i et underskud (altså at man tærede på formuen), var regnskaberne alligevel endt med et 

overskud.  

Bestyrelsen var opsat på, at det ikke skulle være tilfældet for det kommende år. Dette var bl.a. også baggrunden 

for debatten om klubbernes begrænsede brug af kredsens støttemidler. 

 

Kommentarer/spørgsmål fra ”salen”:  

Ingen kommentarer 

7. Valg  

 Formand Jens Dall-Hansen – ikke på valg 

 Næstformand Peter Nørgaard Jensen – genvalgt 

 Økonomiansvarlig Henrik Lykke, Varde – genvalgt 

 Valg af 2 aktivitetsansvarlige 
Lene Struwe Andersen – genvalgt 

Karsten Westergaard Hansen – ikke på valg 

8. Valg af 1 revisor  Pia Kruse – ikke på valg 

9. Valg af 1 revisor  Henning Lund – genvalgt 

10. Valg af 1 revisorsuppleant Kaja Engelhard Larsen, Ulstrup – genvalgt for 1 år 



11. Valg af repræsentanter til 

Badminton Danmarks 

repræsentantskabsmøde 1 

april i Brøndby 

Jens Dall-Hansen fortalte om, at alle kan tilmelde sig årsmødet. Det 

foregår i Idrættens Hus i Brøndby den 1. april. Tilmelding foregår 

direkte til Badminton Danmark. Benyt linket: klik her  

Hvis man også ønsker at få stemmeret på mødet, skal man mindst en uge 

før årsmødet have sendt en mail om dette ønske til kredssekretæren: 

sekretaer@badmintonmidtjylland.dk  

Samme dag afvikles der i Brøndby DM for ungdom og 

Badmintonforum. Sidstnævnte arrangement indeholder en masse 

spændende oplæg til både ledere og trænere. 

Indbydelse til Badmintonforum udsendes i uge 8. 

12. Eventuelt 

a. Michael Kjeldsen spurgte om årsagen til at der i kredsserien og serie 1. er forskellige dispensationsmuligheder i 

kredsene for U-15 spillere.  

Baggrunden er, at da men etablerede den fælles turnering i Vest-Danmark, havde Fyn, Sønderjylland og 

Nordjylland tidligere givet klubberne mulighed for dispensation til enkelte ungdomsspillere. Det ønskede de at 

fastholde. Disse kredse har også fastholdt efter at Badminton Danmark totalt afviser U 15-spillere i DH-rækkerne 

og opfordret kredsene til, at man heller ikke i de lavere rækker giver disse ungdomsspillere dispensation.  

Bestyrelsen vil dog gerne forsøge at tage problematikken op igen i Vestudvalget.    

 

Arne Tophøj mente, at kørselsafstanden i serie 1 var alt for lange, og at deadline for tilmeldingen af serie 1 hold 

skal rykkes til senere. Så har klubben mere overblik over at der er spillere nok til holdet. Derudover var der også 

kommentarer om, at flere klubber havde problemer med at stille damer til den nuværende holdturneringsform. 

Konkret kom der et forslag om at ændre holdtyperne fra 6-4 i KS til 5-3 og i serie 1 fra 5-3 til 4-2.  

Disse forslag vil vi bede det fælles holdturneringsudvalg for Vest-Danmark om at tage stilling til. 

 Årsmødet slut  

kl. 12.00 
 

 

 

 

 

 
 
 

https://surveys.enalyzer.com/?pid=meg7mnmu
mailto:sekretaer@badmintonmidtjylland.dk

